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Medborgarförslag om att sätta upp fler 
fågelholkar i Enskede 

 

Svar på medborgarförslag 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget.  

Sammanfattning 
Ett medborgarförslag om att sätta upp fler fågelholkar i Enskede har 
skickats in till stadsdelsnämnden. Förslaget kommer från klass 2A i 
Enskede skola. Klassen har upptäckt att det inte finns tillräckligt 
med fågelholkar i deras område. 

Förvaltningen tycker att idén om fler fågelholkar är bra och vill 
gärna säga ja till förslaget. Förvaltningen vill ta vara på klassens 
kunskap om fåglar och samarbeta med barnen i arbetet med fler 
fågelholkar. 

Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget.  

Bakgrund 
Ett medborgarförslag om att sätta upp fler fågelholkar i Enskede har 
skickats in till stadsdelsnämnden. Förslaget kommer från klass 2A i 
Enskede skola och kom in den 13 november 2024. 

Ärendet 
Författarna till medborgarförslaget vill att förvaltningen ska sätta 
upp fler fågelholkar i Enskede. De vill att holkarna ska sättas upp i 
Margaretaparken, Triangelparken och Dalenparken, där de ofta 
leker. De har lärt sig mycket om fåglar och har upptäckt att det inte 
finns tillräckligt med fågelholkar i deras område. Det vill ha 
stadsdelsförvaltningens hjälp för att ändra på det. 

Handläggare
Charlotte Rydberg
Telefon: 08-50814050

Till
Enskede-Årsta-Vantör 
stadsdelsnämnd 2025-01-23

Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsförvaltning
Avdelning HR och utveckling

Tjänsteutlåtande
Dnr EÅV 2024/871

2024-11-20
Kungsklippan 6
112 25 Stockholm
daniel.lauridsen@stockholm.se
start.stockholm
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Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom Avdelning HR och utveckling. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen vill börja med att tacka för medborgarförslaget. 
Förvaltningen uppskattar när barn hör av sig med idéer om hur det 
kan bli bättre där man bor och leker. Det aktuella förslaget innebär 
också att fåglarna får det bättre. Att parker och naturområden har 
bra miljöer för både människor och djur är viktigt, tycker 
förvaltningen. 

Förvaltningen vill gärna säga ja till förslaget och sätta upp fler 
fågelholkar och samtidigt ta vara på den kunskap som barnen har 
om fåglar. Förvaltningen vill därför gärna samarbeta med klassen i 
arbetet med fler fågelholkar. Det kan vara att göra fågelholkarna 
fina och sedan sätta upp dem på bra platser tillsammans med 
arborister, som är specialister på träd. 

Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget.  
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Bilaga 
Medborgarförslag om att sätta upp fler fågelholkar i Enskede.
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